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Just Wild Color

Picture Description1)

Abstract, blurry, and distorted photograph featuring vibrant colors like red, white, yellow, green, and
magenta against a dark background.

Analysis1)

This photograph presents a vibrant, abstract composition dominated by bold, saturated colors against
a stark black background. A dynamic interplay of red, white, yellow, green, and magenta hues creates a
sense of movement and visual complexity. The photograph suggests a moment frozen in time, evoking
feelings of energy and perhaps a touch of chaos. The blurring and distortion effects further enhance the
abstract nature of the work, inviting viewers to interpret the piece through their own subjective lens.
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001358 - Just Wild Color

Picture Data

Type / Size By Web Link

Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze

Exposure Processing Published

Dates 06/2013 07/2013 08/2013

Width Height Bits/Color

Original Size 7360 px 4912 px 16

Ratio ca. 1.50 1 —

Exposure 24x36 mm

Location —

Title (German) Nur wilde Farbe

Remarks

1)Text is AI generated - NOT reviewed and/or corrected
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      Abstract, blurry, and distorted photograph featuring vibrant colors like red, white, yellow, green, and magenta against a dark background.
    
    
      Abstraktes, verschwommenes und verzerrtes Bild mit lebendigen Farben wie Rot, Weiß, Gelb, Grün und Magenta vor einem dunklen Hintergrund.
    
    
      This photograph presents a vibrant, abstract composition dominated by bold, saturated colors against a stark black background. A dynamic interplay of red, white, yellow, green, and magenta hues creates a sense of movement and visual complexity. The photograph suggests a moment frozen in time, evoking feelings of energy and perhaps a touch of chaos. The blurring and distortion effects further enhance the abstract nature of the work, inviting viewers to interpret the piece through their own subjective lens.
    
    
      Diese Fotografie präsentiert eine lebhafte, abstrakte Komposition, die von kräftigen, gesättigten Farben vor einem scharfen schwarzen Hintergrund dominiert wird. Ein dynamisches Zusammenspiel von roten, weißen, gelben, grünen und magentafarbenen Farbtönen erzeugt ein Gefühl von Bewegung und visueller Komplexität. Die Fotografie suggeriert einen in der Zeit eingefrorenen Moment, der Gefühle von Energie und vielleicht einen Hauch von Chaos hervorruft. Die Unschärfe- und Verzerrungseffekte verstärken die abstrakte Natur des Werks zusätzlich und laden den Betrachter ein, das Werk durch seine eigene subjektive Linse zu interpretieren.
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